
From: milena chachova  
Sent: Saturday, January 27, 2018 10:30 PM 

To: e.ilieva@sofia.bg  
Subject: Обществени консултации по Проект на Система за прием на ученици в първи клас в 

общинските училища на територията на Столична община. 

  
 
на вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община 
 
Относно: Обществени консултации по Проект на Система за прием на ученици в първи клас в 
общинските училища на територията на Столична община. 
 
Уважаеми г-н Чобанов , 
 
В качеството си на родител на 3 деца на възраст между 6 и 11 години, бих искала да изразя и 
своите забележки към Проект на Система за прием на ученици в първи клас в 
общинските училища на територията на Столична община. 
 
1)  Не съм първата, която иска да ви обърне внимание върху факта че за много семейства с 2 
и повече деца новите правила за прием се оказват проблем, Настоявам , един от решаващите 
критерии за прием да е по-голям  брат/сестра, ученик в училището. Виждам че са отпаднали и 
съществуващите до миналата година социални критерии, което също е проблем за 
многодетните семейства. 
 
2) Присъединявам се към всички родители , които настояват да се върне критерият за 
месторабота на родителите - София е голяма и много от нас работят далече от 
местоработата си. В такива случаи много по удобно е детето да учи близо до работното място 
на един от родителите , отколкото до дома си , където няма кой да го вземе или посрещне , 
особено ако не е на целодневно обучение. 
 
3) сега искам да обърна внимание и на новите кварталите, в които няма ните едно училище - 
в частност кв. Витоша. Оказва се че въпреки че плащаме данъците си и се водим към 
"луксозния" район Лозенец, голяма част от децата са разпределени в училищата в Дианабад 
като тази интересна промяна е въведена едва в новия проект.  
 
Надявам се мнението ми да бъде разгледано и взето под внимание! 


